

متعاقب درخواستهای مجمع مدیران اداری و منابع انسانی از نمایندگان محترم مجلس شورای اسلامی طی مکاتبات متعدد و پیگیریهای بعمل آمده، با عنایات ویژه نمایندگان محترم ملت در مجلس شورای اسلامی به کارگران زحمتکش و همچنین توجه خاص دولت تدبیر و امید به این قشر، نرخ مالیات حقوق کارگران و کارمندان در سال ۹۳ برای نخستین بار یکسان شد که بر این اساس تا سقف ماهانه یک میلیون تومان معاف، مازاد یک میلیون تا ۷ میلیون ۱۰ درصد و مازاد بر ۷ میلیون ۲۰ درصد مالیات از کارکنان بخش دولتی و خصوصی اخذ می شود.

بر اساس بند الف تبصره ۹ قانون بودجه ۹۳ کل کشور که از سوی رئیس جمهور به دستگاههای اجرایی ابلاغ شده و از ابتدای سال ۹۳ لازم الاجراست، سقف معافیت مالیاتی موضوع ماده (۵۲) قانون برنامه پنج ساله پنجم توسعه جمهوری اسلامی ایران برای سال ۱۳۹۳، مبلغ یک صد و بیست میلیون (۱۲۰٬۰۰۰٬۰۰۰) ریال در سال تعیین می شود و مازاد آن تا هفت برابر به نرخ ده درصد (۱۰٪) و مازاد بر این به نرخ بیست درصد (۲۰٪) برای بخش خصوصی و دولتی و سایر دستگاههای اجرائی موضوع ماده (۵) قانون مدیریت خدمات کشوری و ماده (۵) قانون محاسبات عمومی کشور تعیین می گردد.

در سالهای گذشته نرخ مالیاتی کارمندان برای درآمدهای بالاتر از سقف معافیت ۱۰ درصد بود ولی برای کارگران این نرخ به صورت پلکانی از ۱۰ تا ۳۰ درصد افزایش پیدا می کرد که این تبعیض مالیاتی اعتراض شدید کارگران را در پی داشت. بر همین اساس، مجلس شورای اسلامی برای رفع تبعیض، در قانون بودجه امسال نرخ مالیاتی کارمندان و کارگران را از سال ۹۳ یکسان کرده است.

حقوق سالیانه

حقوق ماهیانه

درآمد مشمول مالیات سالیانه

پس از کسر مالیات

نرخ به درصد	مالیات سالیانه	مالیات ماهانه	توضیحات
10,000,000	120,000,000	معاف	0
70,000,000	840,000,000	720,000,000	10 درصد

10 و 20 درصد

1,080,000,000

1,200,000,000

100,000,000

0